
PROTOKÓŁ  NR 35 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 
z dnia 11 stycznia 2023 r. 

Porządek spotkania: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Przewodnicząca Komisji A. Szafrańska o godz. 14:00 otworzyła posiedzenie komisji i stwierdziła 

quorum. Obecnych na posiedzeniu było 5 radnych, a radni nieobecni to: B. Bujak i Ł. Pask. 

2. Opiniowanie projektów uchwał. 

Nr ŁV/378/23 w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego 
Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej 
Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej „KZN- Zachodniopomorskie" z siedzibą  
w Koszalinie 

Projekt uchwały przedstawił  Burmistrz Miasta P. Feliński. 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

• Nr LV/379/23 zmieniająca uchwałę  w sprawie określenia trybu powoływania członków 
oraz organizacji i trybu działania Rady Działalności Pożytku Publicznego w Swidwiie 

Projekt uchwały przedstawiła pani A. Terlecka 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 

• Nr ŁV/380/23 zmieniająca uchwałę  w sprawie wyboru metody i ustalania stawki opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Miasta Swidwin 

Projekt przedstawił  pan A. Kot kierownik Wydz. KOŚ. 

Radni pytań  nie przedstawili. 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

• Nr LV/3 81/23 zmieniająca uchwałę  w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 
położonych na terenie Miasta Swidwin oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą  
środków komunikacji elektronicznej 

Radni pytań  nie przedstawili. 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  
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• Nr LV/382/23 zmieniająca uchwałę  w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za posiłek 
albo świadczenie rzeczowe w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 
wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023 

Projekt uchwały przedstawiła pani A. Zdunek kierownik MOPS. 

Radni pytań  nie przedstawili. 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 

• Nr Ł  V/383/23 w sprawie zmian budżetu miasta na 2023 rok 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta M. Grad. 

Przewodnicząca Komisji zapytała czy zwiększenie wydatków z „Dostępnej szkoły" 

i dostosowanie pomieszczeń  do zajęć  wf-u jest we wszystkich szkołach? 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że tylko w SP nr 2 i 3, ponieważ  te szkoły uczestniczą  w tym 

programie. Miejsca parkingowe również  w tych szkołach. 

Radna M. Makowska zapytała Burmistrza Miasta jak wygląda sytuacja z planem technicznym 

ulicy Deszczowej? 

Pan A. Kot odpowiedział, że będzie to wykonane z bieżących środków, które są  zabezpieczone 

w budżecie na zmianę  organizacji ruchu. 

Pan Burmistrz dodał, że najpierw będą  zrealizowane te plany, które są  w budżecie, a jak zostaną  

wolne środki to będą  inne rzeczy planowane. 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 

• Nr LV/384/23 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Świdwin na lata 
2023-2026 

Radni pytań  nie przedstawili. 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie  

Przewodnicząca Komisji przedstawiła pismo dotyczące dofinansowania Punktu Opieki Dziennej 

do lat 3 w m. Stary Przybysław, gm. Świdwin, powiat Świdwin. 

2 



Burmistrz wyjaśnił, że rozmawiał  z panią  prowadzącą  „Bajkowy Domek" i dodał, wskazywał  

możliwe źródła dofinansowania i możliwości współpracy. Ten żłobek nie działa na terenie miasta, 

nie mamy systemu dopłat do żłobka prywatnego, na terenie gminy. 

Burmistrz dodał, że Gmina Wiejska Świdwin nie będzie partycypowała w kosztach, co tym 

bardziej wyklucza możliwość  udziału miasta w kosztach. Opieka nad dziećmi do lat 3 nie jest 

obowiązkiem samorządu gminnego. 

Radny P. Szyposzyński powiedział, że w opinii radcy prawnego jest możliwość  poprzez uchwałę. 

Pan Burmistrz dodał, że gmina nie ma porozumienia i nie będzie partycypowała w kosztach. 

Przewodnicząca Komisji zapytała czy były na ten temat rozmowy z Wójtem? 

Pan Burmistrz odpowiedział, że tak. Gmina przy TPD prowadzi takie placówki. 

Członkowie Komisji zawnioskowali o zaproszenie na następne spotkanie Komisji Wójta Gminy 

Wiejskiej Świdwin.  

3. Zakończenie posiedzenia komisji. 

Przewodnicząca A. Szafrańska ogłosiła zakończenie posiedzenia o godz.14:30. 

Protokołową a: 	 Przewodnicząca Komisji: 

M. 	 A Szafrań ka 
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